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Wojciech Małkiewicz
Radny/a Rady Miejskiej
w Kowalewie Pomorskim

                                                            WNIOSEK

                                                                                      Sz. P.
Jacek Żurawski

Burmistrz Miasta
Kowalewo Pomorskie

za pośrednictwem

                                                                                                Marcin Dunajski

Przewodniczący Rady Miejskiej
w Kowalewie Pomorskim

    W imieniu mieszkańców oraz zarządu Osiedla Brodnickiego, składam do Pana 
Burmistrza wniosek o zabezpieczenie środków budżetowych na 2025 rok 
odnośnie zakupu i montażu  kilku elementów siłowni zewnętrznej, plenerowej. 
Komitet osiedlowy jako jednostka zarządzająca  i podlegająca pod Urząd Miejski 
w Kowalewie Pomorskim, nie posiada własnego budżetu oraz środków 
finansowych.

Prosimy o przychylne rozpatrzenie wniosku i jego realizację.

Treść interpelacji/ zapytania1 (krótkie przedstawienie stanu faktycznego będącego jej przedmiotem 
oraz wynikające z niej pytania):

                                 Podpis radnej/ego/

                           Wojciech Małkiewicz


